

# REFERAT

af bestyrelsesmøde

tirsdag d. 8. april 2025

kl. 19.00 i Klublokalet.



## **01. Godkendelse af dagsorden.**

- Godkendt.

## **02. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde d. 5. nov.**

- Godkendt.

## **03. Orientering fra badmintonafdelingen.**

- Afdelingen sluttede sæsonen med 60 medlemmer, hvilket er ca. det samme som sidste sæson.
- Tider til næste sæson er booket.
- Uddeling af adgangsbrikker vil blive taget op næste sæson.
- Vi køber 8 nye net til næste sæson.

## **04. Orientering fra gymnastikafdelingen.**

- Afdelingen sluttede sæsonen med 577 holdtilmeldte.
- Fastelavn havde deltagelse af 100.
- Opvisningen d. 22.3. gik godt med stor deltagelse af såvel gymnaster som tilskuere. Kaffeboden omsatte for godt kr. 11.000,- og tombolaen til fordel for springgrav omsatte for kr. 13.000,-
- Redskabsaftalen er evalueret efter sæsonen og alle har været tilfredse.
- 3 friske fyre fra afdelingen har gennemgået og repareret redskaberne, så de er klar til næste sæson.
- Onsdag i hallen har haft deltagelse af godt 100 hver gang.
- Sommersæsonen er kommet godt i gang med 220 tilmeldte.
- 28. april holder afdelingen infomøde for hjælpeinstruktører.
- Tilrettelæggelsen af Sørkovstævnet er godt i gang. Der efterlystes medhjælp til de forskellige arbejdsopgaver. Stævnet finder i år sted d. 15. juni.
- Gymnastikskolen i samarbejde med DGI og LBI har 103 tilmeldt p.t., max. er 110.

## **05. Orientering fra bankoafdelingen.**

- Der kommer for tiden omkring 120 til spillene.
- Med 1 spil tilbage på regnskabsåret har vi nået ca. kr. 166.000,-, så vi kommer til at slutte lidt under sidste sæsons rekordoverskud.
- Der arbejdes videre med hvilken model vi skal afholde spil under frem over.

## **06. Regnskab.**

- Der er oprettet et nyt MobilePay nummer, som er koblet op på en konto vi ikke har brugt.
- Budget og kontingent drøftet.
- Der er oprettet en konto i Meny Sorø.
- Opmærksomheden blev henledt på skrivelse fra DGI vedrørende netsvindl.

## **07. Ansøgning om ikke budgetlagt støtte til afdelingerne.**

- Ingen ansøgninger.

## **08. Status vedrørende springgrav.**

- Råskitse og prisoverslag er modtaget fra rådgiver. Det kommer til at koste ca. kr. 2.5 mill. Sorø Kommune og rådgiver kontaktes for det videre forløb.

**09. Orientering fra formanden.**

- Vi har modtaget fribilletter til Sorø Byløb. Finn kan bruge 2 og Bo kan nok også bruge nogle.
- Orientering om uheld med redskaber (skolen). Vi afventer at skolen får ryddet op i et depot hvor vi kan sætte nogle af vores ting og ser om ikke det kan løse problemet med de mange redskaber i redskabsrummet ved gymnastiksalen. Vi sender ikke ansøgning om udvidelse af redskabsrum p.t.

**10. Eventuelt.**

- Ingen bemærkninger.

**11. Fastsættelse af dato for generalforsamling.**

- Fastsat til tirsdag d. 27. maj kl. 19.30 i Klublokalet.
- Bo sørger for indkaldelse på hjemmesiden og via mail. til medlemmerne.

Referat:

Richard